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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INTERPELACJA 

 

 

w sprawie dodatkowych informacji związanych z zakupem komputerów przez placówki 

oświatowe na cele sprawozdawczości 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W nawiązaniu do odpowiedzi udzielonej mi przez Prezydenta na interpelacje w sprawie 

zakup komputerów przez placówki oświatowe na cele sprawozdawczości ponownie proszę  

o przedstawienie zestawienia (przygotowanego na podstawie dokumentów księgowych),  

u jakich podmiotów poszczególne placówki oświatowe (oraz w jakiej cenie brutto) dokonały 

zakupu komputerów na cele sprawozdawczości. W udzielonej wcześniej odpowiedzi zostałem 

poinformowany, że „z uwagi na wskazane terminy, nie jest obecnie możliwe uzyskanie pełnych 

danych, z jakich firm i za jaką kwotę poszczególne placówki oświatowe zakupiły sprzęt 

komputerowy”. Obecnie nie widzę przeciwskazań, aby przygotować takie zestawienie i udzielić 

pełnej odpowiedzi na złożoną interpelację. 

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
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